
Zip isnicai.4l20l5
zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva v Zikopili diia 26. 6.201s

Pritomni: podfa prezendnej listiny,
zadiatok o 14.00 hodine

1. Otvorenie zasadnutia, urienie zapisovatel'a, schvilenie navrhovateltov a overova-
tel'ov zipisnice
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce za pritomnosti 8 poslancov. V rivode ich oboznrimil
s programom zasadnutia, urdil zapisovatel'ku Martu HaZikovri. Navrhol overovatel'ov
ziipisnice Milana Franeka alina Pladka. Zanavrhovatellov uzneseni navrhol JUDr. Martu
Franekovri a vladimfra Kupku. Poslanci n6vrhy schv6tili /za 8 poslancov/.

2. Kontrola plnenia uznesenf zo zasadnutiOZ
Kontrolu plnenia uznesenf zo dfla 15.5.2015 urobil starosta obce, vplatnosti zostdva
uznesenie (.1612015 - n6vrh poplatkov za prenajimanie budov PZ - nilvrhje pripraveny,
prevzal ho starosta, prejedn6vat' sa bude na septembrovom zasadnuti OZ
114.20 hod. prichod Milana Hlasicr:/

6.Prenfjom bytu v bytovom dome i. 959
Na pridelenie bytu d.5 v bytovom dome d.959 po jeho uvol'neni rodinou Ludanovou, obec
viedla 2 Ziadosti - Marcela Husardfkovl, Zikopdie 777 aZdena Sustekov6, bytom eadca. Na
zasadnuti bola prftomn6 Marcela Husardikov|, ktord m6 prideleny 2 izbov!, byt v bytovom
dome d.953 a chce ho vymenit' zavadli. Poslanec Kludka navrhuje, aby bol byt pridelenf pani
Husardikovej, za Eo hlasovalo 9 poslancov.
Po uvofneni bytu pani Husardfkovej v bytovom dome d.953 je Ziadost' o jeho pridelenie od
Ladislava Mravca, bytom iadca. Pri skrimani dokladov o jeho prijme sa zistilo, Ze doklad je
nedostadujrici - nie je potvrdeny podpisom a pediatkou. Poslanci vzali Ziadost'na vedomie
s {fm, Zepo dololeni tohto dokladu mu bude byt starostom prideleny.

3. Zivereiny riiet Obce Zrikopiie a rozpoitov6 hospodrlrenie za rok20l4
Zixeredny ridet mali poslanci k dispozfcii vopred, na zasadnuti bola pritomn6 pani
ridtovnidka, ktorii by zodpovedala na otiaky poslancov. K zilveredndmu ridtu predniesla svoje
stanovisko kontrol6rka obce, poslanci ho vzali na vedomie. Poslanci ziweredny ridet obce
schv6lili lza 9 poslarrcovl azfuovei schvdlili pouZitie prebyku v rozpodte za rck 2014 vo
vfske 2l.3ll,l4 eur na tvorbu rezervn6ho fondu obce lza 9 poslancov/.

4. Odpredaj pozemku C-KN 112012 pre Annu Horiiiiakovi,Z6kopiie264.
Jednrl sa o pozemok oproti domu pani Hordidiakovej o qfmere 54 m2, ktor".i vlastnil
Slovensky vodohospodrlrsky podnik a previedol ho na LV naSej obce. Na nilvrh starostu obce
poslanci schv6lili zinner odpredat' tento pozemok formou obchodnej verejnej sutai:e lza 9
poslancov/. Zitmer bude zverejnen;i na internete a verejnej tabuli obce, vyhl6senie sirt'aZe
zalne 1.7.2015 a skondi 31.7.2015, minim6lna cena je 5 etxlm2, ostatn6 podmienky sri
sridast'ou tejto verejnej srit'aZe. Poslanci d'alej schv6lili spdsob predaja majetku - tohto
pozemku podlia $ 9a ods.l pism.a) Zikona SNR d.13811991 Zb.v z.n.p. lzag poslancovl.

5. Odpredai gariLe vedenej na inventirnej karte i.11 umiestnenej medzi bytovkami
821 a 835
Starosta informoval o nepotrebnosti uvedenej garide pre potreby obce, a o jej zlom
technickom stave. Nie je veden6 na LV obce, nemii sripisn6 dislo, je iba majetkom obce na



inventarizadnej karte. Pozemok pod f,ou je na LV obce, v k.ri. obce Sta5kov. Postavenrl je
v roku 1981 za 16 089 Sk. Poslanec Hlasica si mysli, Le gardi. by sa mala opravit' a nechat' pre
potreby obce, starosta s jeho ntizorom nesirhlasi, tvrdi, Le oprava by bola finandne niirodnii
agarifije pre obec nepotrebn6. Poslanec Franek navrhuje oslovit'futbalistov azistit', di by
boli schopni ju svojpomocne opravit'. Poslanci vzali uveden6 na vedomie s tym, Ze obec
oslovi TJ Zikopdie o potrebnosti vyuZivania tejto garirte pre potreby organizilcie.

6. Diskusia
- starosta informoval poslancov o zvy5eni poplatkov za skladovanie odpadu na Se-

meteSi. ZdruZenie TKO Semete5, zaoberajrice sa spracfvanim a triedenim separovan6ho
odpadu z d6vodu znilenia dot6cie z Recykladn6ho fondu SR o 70% zavfudza novri poloZku -
poplatok za doseparovanie separovatellnych zloliek z odpadu v cene 9,50€bez DPH za
I t6nu. TaktieZ zvylila poplatky za uskladnenie odpadu aj firma WOOD ENERGY, s.r.o.
Podlysok6, ktor6 odoberii zmesovy komunrilny odpad. Poslanec Franek chce vediet', di sa
zt;1,''Senie premietne aj v sume za odvoz TKO pre obdanov. Starosta odpoved6, Ze zatiat nevie,
riprava TKO sa bude rie5it'aZ po vyhodnoteni n6kladov na jeho odvoz zarok.

- Poslankyf,a Franekovri chce vediet', di sa uzatvorila zmluva s pilnom Turiakom na
preniijom priestorov fav6ho traktu budovy d.884 za ridelom vybudovanie prev6dzky lek6rne.
Starosta informoval, Le pin Turiak podpisal zmluvu s tym, Ze ponrikan6 nSjomne vo qi5ke
2.400 eur/rok zadne platit' aZ po spusteni prev6dzky. Poslanec Pladek sa pyta na n5vrh
usporiadania traktu, starosta odpoved6, Ze nilrh je pripraven;i a bude sridast'ou zmluvy.
Poslanec Roman sa zaujima o to, di do priestorov bude umiestnen6 aj MUDr. Drexlerov6.
Podl'a starostu je to pravdepodobn6. Priestory urden6 na pren6jom sri vypratan6

- pracovnidka kniZnice Silvia Kupkov6 si pri5la naOZ vyjasnit'postoje avztahy
medzi DHZ Ustredie, poslancom Franekom a Obcou, v stivislosti s Kopanidiarskymi hodmi.

- UDHZ Tarabov je potrebn6 vytvorit'sadzobnik poplatkov zapreni$om Kultrirneho
domu u Tarabov

- JUDr. Franekovri chce vediet', kto bol povereny vyberanim miestnych poplatkov na
Kopanidiarske hody - starosta poveril pracovnidku HaluSkovf, poslanec Jiln Pladek sa
ponrikol, Ze poplatky bude vyberat's ilou

- poslanec Hlasica sa pytal na dOvody zbtrania dasti novobudovanej bytovky, sta-
rosta d6vody ozrejmil - pouZitie inej izolfucie, vymena teh6l s rozmerovo prekrodenou
toleranciou.

7. Zfrver
Z d6vodu vyderpania bodov programu starosta pod'akoval poslancom zaittasf a zasadnutie
ukondil.

Ing. Franti5ek HaZil
starosta obce

JUDr. Marta Franekov6
zitstupca starostu

Jrin Pladek
II. overovatef

Milan Fra@
I. overovatel'

Prilohy: Zixerelny ridet Obce Z/<opf,iea rozpodtov6 hospod6re nie zarok2014
Stanovisko kzixerelnfimu ridtu Obce Zakopdie
Mapka k Ziadosti o odpredaj parcely C-KN ll20l2
Ziadost o pridelenie bytu t,.51959 a 11953

I


